

Monday - Sunday: 6:30a.m. - 10:00p.m. 星期一至日:上午6時30分至晚上10時

Pricing and Timetable 價目及時間表

Buffet Session 自助餐時段	Time 時間		Price for Adult 成人價目 港幣HKD	Price for Child 小童價目 (5 - 11 years old) (5至11歳) 港幣HKD	Price for Senior 長者價目 (65 years old or above) (65歲或上) 港幣HKD
Breakfast 早餐	Monday - Sunday 星期一至日	6:30a.m 10:30a.m. 上午六時三十分 十時三十分	\$275	\$138	
Lunch 午餐	Monday - Thursday 星期一至四	12:00noon - 2:30p.m. 中午十二時至 下午二時三十分	\$388	\$194	\$288
	Friday - Sunday, Public Holiday 星期五至日 及公眾假期	11:45a.m 1:45p.m. 上午十一時四十五分至 下午一時四十五分 2:15p.m 4:15p.m. 下午二時十五分至 下午四時十五分	\$438	\$219	\$308
Dinner 晚餐	Monday - Thursday 星期一至四	6:00p.m 10:00p.m. 下午六時至 晚上十時	\$738	\$369	\$498
	Friday - Sunday, Public Holiday & Public Holiday Eve 星期五至日、 公眾假期及前夕	6:00p.m 10:00p.m. 下午六時至 晚上十時	\$768	\$384	\$518

Remarks 備註:

All child prices will be 50% of adult price. Discounts and promotional offers are not applicable to Child and Senior. 所有小童價目為成人半價,小童及長者不可享用任何優惠。

One child (4 years old or below) can dine for free at The Food Gallery for the lunch or dinner buffets when accompanied by two paying adults. Each table can enjoy up to two complimentary children meals.

每兩位付費成人惠顧 The Food Gallery,可攜同一位隨行小童 (4歲或以下) 免費享用自助午餐或晚餐。每枱最多可享兩位隨行小童免費。

Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts.

優惠不可與其他推廣優惠及折扣同時使用。

The above pricing and time table is not applicable to special festivities.

此價目及時間表不適用於特別節慶。